

اعلان الى السادة مساهمي Announcement to Shareholders

EICO شركة الإقبال للإستثمار ٢٠١٤.٢٠٠
AI - Eqbal Investment Co. (PLC)

لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي

To attend the extraordinary general assembly meeting

يسر مجلس إدارة شركة الإقبال للاستثمار المساهمة العامة المحدودة، دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة والمقرر عقده يوم الخميس الموافق 2020/04/02 الساعة الواحدة والنصف من بعد الظهر في فندق فيرمونت عمان وذلك لبحث الأمور الواردة في جدول الأعمال المرسل للمساهمين حسب القانون والأصول.

The Board of Directors of Al-Iqbal Investment Company Ltd. is pleased to invite you to attend the extraordinary general assembly meeting of the company to be held on Thursday 02/04/2020 at 1.30 pm at the Fairmont Amman Hotel to discuss the matters on the agenda submitted to the shareholders according to the law and the assets.

يرجى حضور الاجتماع المذكور او توكيل أي مساهم آخر على ان تودع قسائم التوكيل في مقر الشركة الكائن في عمان ام اذينة شارع سعد ابن ابي وقاص بناية رقم 39 وذلك قبل ثلاثة ايام من موعد الاجتماع المذكور لتدقيقها والتأكد من صحة الأرقام الواردة فيها، وحسب المادة 179 من قانون الشركات لن تقبل التوكيل او التفاوض التي تسلم يوم الاجتماع وعليه لن يسجلوا في كشوفات الحضور ولن يسمح لهم بالتصويت على قرارات الهيئة، مع ضرورة احضار الوثائق الشبوتية سارية المفعول كشرط اساسي لحضور الاجتماع، ولمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع الشركة الالكتروني: www.eqbal-invest.com

Please attend the said meeting or delegate any other shareholder to deposit the power of attorney at the company's headquarters located in Amman Um Uthaina Saad Ibn Abi Waqas Street Building No. 39, three days before the date of the meeting in question to verify the accuracy of the figures contained therein, and according to Article 179 of The Companies Law will not accept the abuse or the delegation that receives the meeting day. Therefore, they will not be registered in the attendance statements and will not be allowed to vote on the decisions of the Commission. Valid documents must be presented as a prerequisite for attending the meeting. For more information, please visit the company's website: www.eqbal-invest.com

مجلس الإدارة Board of Directors

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام And Yours sincerely